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ORG.0002.2.2019 

Protokół 

z IV sesji Rady Gminy Buczkowice, 

która odbyła się dnia 27 lutego 2019 r. 

w budynku Urzędu Gminy Buczkowice 

 

 

Obecni na sesji: 

radni wg załączonej listy obecności, 

sołtysi wg załączonej listy obecności, 

Radna Rady Powiatu Bielskiego, Pani Janina Janica-Piechota,  

Wójt Gminy Buczkowice, Pan Józef Caputa, 

Skarbnik Gminy, Pani Magdalena Mendrok, 

Radca Prawny Urzędu Gminy, Pani Krystyna Dadok, 

protokolant – inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice, Ewa 

Matera. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie IV sesji Rady Gminy Buczkowice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wystąpienia gości. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Buczkowice, 

2) zmiany budżetu gminy Buczkowice na rok 2019,  

3) planów pracy komisji stałych Rady Gminy Buczkowice na rok 2019,  

4) powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

„Gminny Ośrodek Zdrowia w Buczkowicach”,  

5) uchwalenia programu osłonowego w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2019-2023.  

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

5. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Buczkowice. 

6. Zamknięcie IV sesji Rady Gminy Buczkowice. 

 

Głosowania jawne podczas sesji przeprowadzane są za pomocą systemu umożliwiającego 

sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań. Protokoły tych głosowań stanowią 

załączniki do protokołu z sesji. 

 

Ad 1. Otwarcie IV sesji Rady Gminy Buczkowice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy, Radny Jerzy Foltyniak przywitał obecne na sesji osoby oraz 

odczytał informację dotyczącą przetwarzania wizerunku i zakazu używania danych osobowych 

(zał. do protokołu), a następnie otworzył IV sesję VIII kadencji Rady Gminy Buczkowice 

i stwierdził prawomocność obrad – na sali posiedzeń obecnych było 13 radnych.  

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 16.30. 
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Następnie Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. Wniosków o zmianę porządku 

obrad nie zgłoszono. 

 

Ad 2. Wystąpienia gości. 

 

Pani Janina Janica-Piechota przeprosiła za nieobecność pozostałych radnych powiatowych, 

którym udział w sesji uniemożliwiły inne obowiązki i poprosiła o wysyłanie radnym 

powiatowym smsa z informacją o sesji. 

 

Następnie Pani Janica poprosiła, aby w budżecie gminy Buczkowice na rok 2019 

zarezerwować stosowne środki na wspomożenie powiatu w remoncie ul. Grunwaldzkiej oraz 

zaapelowała do Pana Wójta o spotkanie z radnymi powiatowymi celem wypracowania 

stanowiska odnośnie potrzebnych działań powiatu na terenie gminy. Pani Janica-Piechota 

poinformowała również radnych, że Komisja Porządku Publicznego Rady Powiatu 

wypracowała wniosek o utworzenie przy Staroście społecznej komisji bezpieczeństwa ruchu 

drogowego, w skład której weszliby wójtowie wszystkich gmin, przedstawiciele policji oraz 

naczelnicy wydziałów drogowych. 

 

Radny Roman Wrona zapytał czy powiat ma jakieś kompetencje w zakresie utrzymywania 

ul. Wiślańskiej w Buczkowicach, informując, że mieszkańcy tej drogi mają po zimie bardzo 

zniszczone ogrodzenia (tak murki jak i siatkę – nawet ci, którzy przed zimą malowali) – co 

roku zniszczenia są większe, można zakładać, że wynika to z używania coraz mocniejszych 

środków. 

 

Pani Janica-Piechota powiedziała, że ul. Wiślańska znajduje się w zarządzie województwa 

i wyjaśniła, że kiedyś drogi były sypane piaskiem, jednak zapychały się wówczas studzienki – 

teraz używa się soli, wymagania ekologiczne powinny być jednak spełnione. 

 

Wójt Gminy powiedział, że: 

 ze strony gminy Buczkowice jest chęć współfinansowania remontu ul. Grunwaldzkiej, 

podobnie jak w zeszłym roku, jednak musi on zostać poprzedzony posadowieniem 

w tej drodze urządzeń przez Aquę – w zeszłym roku nie udało się znaleźć 

wykonawcy,  

 gmina nie ma obowiązku ponoszenia nakładów na drogi powiatowe, jednak jeżeli 

„chcemy czegoś lepszego, musimy się porozumieć”, 

 jakkolwiek droga powiatowa z Buczkowic do Godziszki znajduje się w dobrym stanie 

– wymaga tylko drobnych poprawek – to droga Buczkowice-Rybarzowice aż do 

ul. Żywieckiej jest w stanie katastrofalnym (przełomy, ubytki do podbudowy, zerwane 

warstwy brzegowe, zapadnięte studzienki) – mimo, że mróz jeszcze „nie odpuścił” – 

widać, że wymaga ona głębokiego remontu, w tym sfrezowania nakładki asfaltowej 

i położenia nowej – Pan Wójt poprosił Panią Janicę-Piechotę o przekazanie Panu 

Staroście i Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych informacji o konieczności ujęcia 

tych działań w planie na bieżący rok. 
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Radna Górna powiedziała, że wszyscy radni z Rybarzowic popierają wypowiedź Pana Wójta 

dotyczącą ul. Beskidzkiej. 

 

Pani Janina Janica-Piechota zakończyła udział w obradach. 

 

Ad. 3. Rozpatrywanie projektów uchwał i podejmowanie uchwał (wykaz podjętych 

uchwał załączono do protokołu). 

 

Ad 3.1. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Buczkowice. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały wg autopoprawki. 

 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu (…) 

i Komisji Oświaty (…). 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 13 radnych, w tym 13 „za”. 

 

Ad 3.2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Buczkowice na rok 2019. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały wg autopoprawki, informując jednocześnie, że 

w § 1 błędnie ponumerowano ustępy – zostanie to poprawione. 

 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu (…) 

i Komisji Oświaty (…). 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 13 radnych, w tym 13 „za”. 

 

Ad 3.3. Projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Gminy 

Buczkowice na rok 2019. 

 

Radna Sternal przedstawiła plan pracy Komisji Budżetu (…) ustalony podczas posiedzenia 

komisji. 
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Radny Jakubiec zauważył, że w przedstawionym planie przestawiono kolejność dopisanych 

w czerwcu i wrześniu punktów. 

 

Radna Sternal potwierdziła pomyłkę i ją sprostowała. 

 

Radny Moczek przedstawił plan pracy Komisji Oświaty (…) ustalony podczas posiedzenia 

komisji. 

 

Projekt uchwały z uzupełnionymi załącznikami zał. do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 13 radnych, w tym 13 „za”. 

 

Ad 3.4. Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Gminny Ośrodek Zdrowia w Buczkowicach”. 

 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu (…) 

i Komisji Oświaty (…). 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 13 radnych, w tym 11 „za”, 

1 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Ad 3.5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu osłonowego w zakresie 

dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu (…) 

i Komisji Oświaty (…). 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 
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Nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 13 radnych, w tym 13 „za”. 

 

Ad 4. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił prośbę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

i Rozwoju Wsi Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej o stanowisko Rady Gminy w sprawie 

obowiązującego w Polsce systemu ubezpieczeń upraw i zwierząt gospodarskich oraz potrzeby 

powrotu do obowiązkowych ubezpieczeń rolniczych, a także oczekiwań rolników względem 

pszczelarzy oraz pszczelarzy względem rolników i działań mających na celu eliminację 

sytuacji konfliktowych pomiędzy tymi grupami. 

 

Radna Górna zapytała jaki ma być zakres tych ubezpieczeń. 

 

Radca Prawny wyjaśniła, że w piśmie nie ma odesłania do konkretnych propozycji. 

 

Radny Więcek powiedział, że pozytywne jest to, że ustawodawca zasięga opinii 

samorządów. 

 

Radny Foltyniak zaproponował by udzielić odpowiedzi, że Rada nie jest merytorycznie 

przygotowana do wypracowania stanowiska w tych sprawach. 

 

Radni przychylnie ustosunkowali się do propozycji Przewodniczącego. 

 

Radny Foltyniak poinformował, że pomiędzy sesjami nie wpłynęły do niego żadne 

interpelacje – dzisiaj jedną złożył Radny Więcek. 

 

Radny Kopacz zapytał czy wykonawca obwodnicy Buczkowic zwrócił się do gminy 

z prośbą o udostępnienie przejazdu, ponieważ drogi, którymi przemieszcza się ciężki sprzęt są 

bardzo zniszczone. 

 

Wójt Gminy odpowiedział twierdząco, dodając, że został udokumentowany stan dojazdu 

przed rozpoczęciem korzystania z niego – po zakończeniu ma być doprowadzony do stanu, 

który nie będzie gorszy od poprzedniego. 

 

Radna Górna zapytała czy wiadomo coś w kwestii budowy chodnika do Mesznej. 

 

Wójt Gminy powiedział, że: 

 brał udział w spotkaniu w Zarządzie Dróg Marszałkowskich, gdzie ustalono, że 

chodnik będzie budowany w dwóch etapach – najpierw od ronda do Zielonych 

Delikatesów, później w stronę Mesznej, 
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 z uwagi na aktualne przepisy dotyczące szerokości ścieżki, chodnika i zieleni 

wybudowanie chodnika i ścieżki wymagałoby pasa o szerokości 5 m – nie jest to na 

tym obszarze możliwe – planujemy przesunąć ścieżkę na ul. Jagodową i Wójtową – 

jeżeli się to uda zaprojektować i uzgodnić z Wodami Polskimi, to za rok możemy już 

realizować (koszt projektu ok. 100 tys. zł). 

 

Radna Górna poprosiła by ścieżka była asfaltowa, a nie brukowana. 

 

Wójt Gminy powiedział, że będzie asfaltowa. 

 

Radna Górna zapytała co z fotowoltaiką. 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że cały czas przesuwane jest rozstrzygniecie. 

 

Radna Górna zapytała czy wiadomo coś odnośnie rekompensaty za cenę energii 

elektrycznej. 

 

Wójt Gminy powiedział, że wystąpiliśmy do Tauronu. 

 

Radna Górna powiedziała, że na niektórych przystankach nie ma rozkładów jazdy (np. 

Rybarzowice Spółdzielnia). 

 

Wójt Gminy powiedział, że wystąpimy wiosną do przewoźników o uzupełnienie. 

 

Radny Moczek zapytał co muszą zrobić mieszkańcy aby doprowadzić do położenia asfaltu 

na drodze. 

 

Wójt Gminy powiedział, że drogi wskazuje Rada Sołecka, jednak asfalt możemy położyć 

tylko na drodze publicznej (właściciele drogi prywatnej mogą przekazać ją gminie o ile ma 

ona uregulowany stan prawny, odpowiednią szerokość i charakter drogi publicznej, a Rada 

Gminy wyrazi zgodę na jej przyjęcie). 

 

Radny Kopacz zapytał czy zasiedzenie drogi przez grupę mieszkańców nie jest szybszym 

i tańszym rozwiązaniem niż przeprowadzanie spadków. 

 

Radca Prawny powiedziała, że może tak być. 

 

Radny Wrona zapytał co z chodnikiem od Zielonych Delikatesów do ronda w centrum. 

 

Wójt Gminy powiedział, że jest tam chodnik po drugiej stronie, więc jest on najmniej pilny – 

zakłada projektowanie go w trzecim etapie. 

 

Radny Wrona wyraził obawę, że budowa ścieżki ul. Jagodową będzie bardzo trudna z uwagi 

na trwające tam konflikty sąsiedzkie i zaproponował przeniesienie jej jedną ulicę wyżej. 
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Wójt Gminy powiedział, że gmina jest właścicielem większości terenu pod ul. Jagodową. 

 

Radny Zdzisław Świerczek powiedział, że w Rybarzowicach nie zaprojektowano przejścia 

od ul. Żywieckiej do Prosperplastu i innych zakładów. 

 

Wójt Gminy powiedział, że na ten moment musi wystarczyć istniejący tam tymczasowy 

szlak – możemy go jeszcze trochę ulepszyć tłuczniem. 

 

Radny Zdzisław Świerczek powiedział, że skomunikowania wymaga również odcinek od 

ul. Wesołej w stronę zakładów i do cmentarza. 

 

Wójt Gminy powiedział, że jedyną możliwością jest tutaj uzyskanie zgody od zarządcy drogi 

na zaprojektowanie i wybudowanie szlaku komunikacyjnego przez gminę – i zaapelował 

jednocześnie o niepodejmowanie wszystkich wyzwań naraz. 

 

Radny Zdzisław Świerczek powiedział, że rozumie, że nie uda się nam wynegocjować nic 

od zarządcy, jednak warto by było „przejść poza rów”. 

 

Wójt Gminy powiedział, że tam jest prywatna własność. 

 

Radny Zdzisław Świerczek wyraził nadzieję, że udałoby się porozumieć z właścicielami. 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że na brzegu pasa drogowego i tak nie uda się nic bez projektu zrobić 

oraz podkreślił, że w tym rejonie sytuacja jest o tyle lepsza w stosunku do ul. Bielskiej 

w Buczkowicach, że jest tam szerokie pobocze. 

 

Ad 5. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Buczkowice. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że protokół był wyłożony i zapytał czy radni zgłaszają do 

niego poprawki lub uzupełnienia. 

 

Radni nie zgłosili poprawek ani uzupełnień. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy 

Buczkowice. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy przyjęła protokół – głosowało 13 radnych, w tym 

13 „za”. 

 

Ad 6. Zamknięcie IV sesji Rady Gminy Buczkowice. 

 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jerzy Foltyniak zamknął IV sesję Rady Gminy 

Buczkowice. 
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Sesja zakończyła się o godz. 17.50. 

 

Przewodniczył: 

Przewodniczący Rady Gminy, Jerzy Foltyniak 

 

 

Protokołowała: Ewa Matera 

 

 

 

 

 

 



 

 

Informuję, że sesje Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej  

i na stronie internetowej gminy, co oznacza przetwarzanie wizerunku 

wszystkich osób biorących udział w sesjach Rady Gminy. 

 

Jednocześnie informuję o zakazie używania danych osobowych osób 

fizycznych w czasie sesji i posiedzeń komisji Rady Gminy,  

również ewentualne pisma nie mogą być odczytywane wraz z danymi 

osobowymi osób innych niż osoby publiczne. 

 

 



Wykaz uchwał podjętych na IV sesji Rady Gminy Buczkowice 

w dniu 27 lutego 2019 roku: 

 

1) uchwała Nr IV/30/19 Rady Gminy Buczkowice w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Buczkowice, 

2) uchwała Nr IV/31/19 Rady Gminy Buczkowice w sprawie zmiany budżetu gminy 

Buczkowice na rok 2019,  

3) uchwała Nr IV/32/19 Rady Gminy Buczkowice w sprawie planów pracy komisji 

stałych Rady Gminy Buczkowice na rok 2019,  

4) uchwała Nr IV/33/19 Rady Gminy Buczkowice w sprawie powołania Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Gminny 

Ośrodek Zdrowia w Buczkowicach”,  

5) uchwała Nr IV/34/19 Rady Gminy Buczkowice w sprawie uchwalenia programu 

osłonowego w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.  

 

 

Ewa Matera, inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice 



Projekt

UCHWAŁA NR ....................
RADY GMINY BUCZKOWICE

z dnia .................... 2019 r.

w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Gminy Buczkowice na rok 2019

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2018 r. 
poz. 994 ze zmianami), w związku z § 47 ust. 1 pkt 1 Statutu Gminy Buczkowice, uchwalonego na mocy 
uchwały Nr XXXII/243/17 Rady Gminy Buczkowice z dnia 30 sierpnia 2017 r. (Dz. Urz. Woj. Śląskiego 
z 2017 r. poz. 4838 ze zm.)

Rada Gminy Buczkowice
uchwala, co następuje:

§ 1. Uchwala się plan pracy na rok 2019:

1) Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 1 do niniejszej 
uchwały;

2) Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury oraz Sportu i Spraw Społecznych w brzmieniu stanowiącym 
załącznik nr 2 do niniejszej uchwały.

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych oraz 
Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury oraz Sportu i Spraw Społecznych.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Przewodniczący Rady 
Gminy

Jerzy Foltyniak

Id: E5A7F31D-4DDD-4528-A746-2C456681DA92. Projekt Strona 1



Załącznik Nr 1 do uchwały Nr ....................

Rady Gminy Buczkowice

z dnia 27 lutego 2019 r.

Plan pracy Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych na rok 2019

Termin Tematyka prac
Marzec Potrzeby poszczególnych sołectw gminy Buczkowice w aspekcie 

wniosków z zebrań wiejskich.
Sprawy bieżące.

Kwiecień Podsumowanie kwestii utrzymania dróg w okresie zimowym. 
Remonty pozimowe.
Sprawy bieżące.

Maj Sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 
Buczkowice w roku 2018.
Sprawy bieżące.

Czerwiec Przegląd terenów nad Żylicą pod kątem prowadzonej inwestycji dotyczącej 
zagospodarowania jej brzegów.
Omówienie kwestii związanych z budową wodociągu na terenie gminy.
Sprawy bieżące.

Lipiec Przerwa wakacyjna.
Sierpień Informacja dotycząca zadań inwestycyjnych realizowanych na terenie 

gminy Buczkowice.
Sprawy bieżące.

Wrzesień Omówienie spraw dotyczących melioracji na terenie gminy Buczkowice.
Realizacja wykonania budżetu gminy Buczkowice w pierwszym półroczu 
2019 roku.
Sprawy bieżące.

Październik Przygotowanie założeń do budżetu gminy Buczkowice na rok 2020. 
Stawki podatkowe na rok 2020.
Sprawy bieżące.

Listopad Zimowe utrzymanie dróg gminnych.
Sprawy bieżące.

Grudzień Budżet gminy na rok 2020.
Sprawy bieżące.
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Załącznik Nr 2 do uchwały Nr ....................

Rady Gminy Buczkowice

z dnia 27 lutego 2019 r.

Plan pracy Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury oraz Sportu i Spraw Społecznych na rok 2019

Miesiąc Tematyka prac

Marzec
Funkcjonowanie placówek oświatowych utworzonych przez gminę Buczkowice. 
Analiza możliwości tworzenia klas sportowych.
Sprawy bieżące.

Kwiecień Stan gotowości bojowej OSP Rybarzowice.
Sprawy bieżące.

Maj Działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Buczkowicach.
Sprawy bieżące.

Czerwiec

Obiekty sportowe gminy Buczkowice.
Omówienie kwestii wyróżniania przez samorząd gminny za osiągnięcia 
edukacyjne, sportowe i kulturalne na podstawie obowiązujących przepisów.
Sprawy bieżące.

Lipiec Przerwa wakacyjna.

Sierpień Stan bezpieczeństwa na terenie gminy Buczkowice.
Sprawy bieżące.

Wrzesień Zaspokajanie potrzeb mieszkańców gminy w zakresie opieki zdrowotnej.
Sprawy bieżące.

Październik Wizytacja Przedszkola Publicznego „Bajka” w Buczkowicach.
Sprawy bieżące.

Listopad Wizytacja Szkoły Podstawowej im. Jerzego Kukuczki w Kalnej.
Sprawy bieżące.

Grudzień Sprawy bieżące.
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